
Interpelujący radny: Jarosław Teodorowicz 

Chodzi o stan techniczny chodnika prowadzącego od ulicy Zygmunta Augusta w stronę ulicy 

Banacha (pomiędzy budynkiem Z. Augusta 12 a Przedszkolem miejskim Nr 10 (Z. Augusta 
10). 
Pani …........*) złożyła zapytanie w tej sprawie do ZIM i uzyskała następującą odpowiedź z 

ZIM: 

„Odpowiadając na e-mail z dnia 20.05.2015r. w sprawie złego stanu technicznego chodnika 

od ulicy Zygmunta Augusta w stronę ulicy Banacha (pomiędzy budynkiem Z. Augusta 12 a Z. 

Augusta 10), Zarząd Infrastruktury Miejskiej w Słupsku informuje, iż nie jest w całości 

administratorem terenu, na którym znajduje się przedmiotowy chodnik. 

Ponadto informujemy, że w całym mieście Słupsku jest wiele chodników w takim samym 

stanie technicznym.  

Biorąc pod uwagę ilość potrzeb zgłaszanych przez mieszkańców, oraz ograniczone środki 

finansowe nie jesteśmy w stanie zrealizować wszystkich potrzeb mieszkańców. „ 

----------------------------- 

W załączeniu przekazuję jeszcze raz zdjęcia przedstawiające przedmiotowy chodnik. Z 

odpowiedzi ZIM wnioskuję, że mimo zidentyfikowanego problemu, nic w sprawie tego i 

innych chodników ZIM nie planuje uczynić. 
Ograniczone środki nie powinny być argumentem całkowitego odstąpienia od jakichkolwiek 

działań. 
 
W związku z powyższym proszę i informację: 
- czy ZIM prowadzi plan drobnych remontów w mieście, np. chodników, 
- jaka jest pula środków zabezpieczona w tym roku na tego typu prace i jakie remonty zostały 

przeprowadzone, 
- w jakim trybie prowadzone są takie remonty, czy można np. skorzystać z materiałów 

rozbiórkowych, których ogromną ilość odzyskano podczas budowy Ringu? 
- jaki jest realny termin wykonania remontu tego konkretnego chodnika, istotnego z punktu 
widzenia dostępu do obiektów oświatowych? 
 
Szanowny Panie Prezydencie, stan tego chodnika jest skandaliczny, tu nie chodzi o kilka 
krzywych płyt. Nawet doraźne uzupełnienie ubytków i wypoziomowanie wystających płytek 

istotnie zmniejszy ryzyko ewentualnych wypadków. 
 
Z poważaniem, 
Jarosław Teodorowicz 

*) Jawność danych została wyłączona na podstawie ustawy o ochronie danych osobowych (Dz. U. z 2002 Nr 101 poz.926 r. z późn. zm). 
Wyłączenia jawności tych danych dokonała Anna Lessnau w dniu 21 października 2015 r.  
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/541.html

















